
Protokół Nr IV/10 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku 

 
Obrady trwały od 16.30 do 16.50 
Nieobecny Wiesław Fąfara. 
 
Ad. 1. 
 
Sesje otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta Andrzej Kopeć. 
Po przywitaniu wszystkich obecnych, stwierdzeniu prawomocności obrad 
przypomniał, że IV sesja została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w celu 
rozpatrzenia przez Radę projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których niezrealizowane kwoty nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2010. 
 
Prezydent Miasta Tomasz Wantuła przedstawił wniosek o poszerzenie porządku obrad 
o punkt w którym Rada rozpatrzy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na rok 2010r.  
W uzasadnieniu poinformował o zaleceniu pokontrolnym sanepidu dla dyrektora 
Szkoły Podstawowej Nr 6 dot. dokonania zakupu zmywarki z funkcją wyparzacza. 
 
Radni jednogłośnie, tj. 21 głosów „za” poszerzyli porządek obrad o projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010. 
Po przyjęciu wniosku, porządek obrad sesji nr IV przedstawia się jak niżej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których 

niezrealizowane wydatki nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010 
4. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych, których 
niezrealizowane wydatki nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010. 
 

Projekt uchwały omówiła i uzasadniła Alina Janik, skarbnik miasta. 
(pisemne uzasadnienie prawne i faktyczne stanowi załącznik do projektu uchwały) 
 
W dyskusji głos zabrali: 
Ryszard Pacułt – w wypowiedzi poparł projekt uchwały oraz zaapelował do radnych o 
podjęcie uchwały w przedłożonej przez prezydenta miasta wersji. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił o bliższą informację na temat zadania „Rozbudowa i 
przebudowa Domu Kultury Koźle wraz z zagospodarowaniem terenu”. Podzielił się 
również swoimi wątpliwościami dot. utworzenia sali kinowej w kozielskim domu 



kultury. Zwrócił uwagę na wysokie koszta wyposażenia takiej sali. Przypomniał o 
planach otwarcia kina z czterema salami projekcyjnymi w  budowanej galerii 
handlowej „Odrzańskie Ogrody”. Ponadto interesował się kwestią naliczenia kar 
umownych z tytułu niedotrzymania przez wykonawców terminów wykonania zadań 
wykazanych w § 1 ust. 1 uchwały. 
 
Skarbnik miasta Alina Janik udzielając wyjaśnień poinformowała, że sala w DK Koźle 
będzie miała charakter wielofunkcyjny. Ponadto poinformowała, że zadanie to objęte 
jest dużym dofinansowaniem ze środków  europejskich i jakakolwiek zmiana może 
skutkować nakazem zwrotu  tych środków. Wyjaśniła również kwestię naliczania kar z 
tytułu niedotrzymania umownych terminów. 
 
Wojciech Jagiełło popierając projekt uchwały zaproponował aby na najbliższych 
posiedzeniach komisji problemowych uwzględnić punkt, w którym zostanie 
przedstawiona nowo wybranym radnym informacja na temat realizowanych 
inwestycji. Będzie to pomocne w dalszej pracy rady.  
 
Jako ostatni głos w dyskusji zabrał Zygmunt Derej, który również poparł projekt 
uchwały. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Andrzej Kopeć 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 21 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr IV/25/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn– Koźle 
z dnia 29 grudnia 2010 r. 

 
w sprawie ustalenia wykazu wydatków z budżetu Gminy Kędzierzyn-Koźle, których 

niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2010 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 
Ad. 3. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010 
 
Radni nie wnosząc żadnych uwag, jednogłośnie, tj.  22 głosy „za” podjęli uchwałę 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010. 
 

Uchwała Nr  IV /26 /10    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 29 grudnia 2010r.      

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 

 



Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu, Andrzej Kopeć, przewodniczący 
Rady Miasta i Tomasz Wantuła, prezydent miasta złożyli radnym życzenia 
Noworoczne. 
 

Ad. 4.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Kopeć  zamknął  IV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodniczący obrad 
Andrzej Kopeć  

 
Sesja zakończyła się o godz. 16.50 
Protokółowała  H. Olkowska 
 

 
 
 


